



# Wit kulawarga



Saben wong pantes dadi bagéan saka kulawarga.

- **Wong saka Hukum-giver Manifest**

Kanggo Custodian Guardian ana 7 jinis wong: kafir > panyengkuyung > pinituwa > C-Zenturion > C-Praytorian > Apprentice CG Proclaimer > CG Proclaimer

**kafir** > custodian Guardian (CG) mbudidaya kanggo kasurung wong ilang ngisin **1 Allah 1 PITADOS** 1 Church Universe biyung Custodian. CG nggunakake 'Challenge Prayer!

**1 Allah** wis nunggu kanggo krungu saka YOU! **yy yy yy**

## Challenge Prayer

Dear **1 Allah**, Ingkang damel Universe paling asor wali custodian setya paling ayu Panjenengan (1<sup>st</sup> jeneng) Panyuwunan bantuan karo nindakake Pitulung kafir bodho kafir ing njaluk **1 PITADOS**



Thank sampeyan kanggo pengalaman iki kang melu ing tantangan aku mbudidaya kanggo nggawe liyane tantangan Kanggo Kamulyan saka **1 Allah & Good** manungsa

Pandonga digunakake Enengena karo wong kang ora pracaya bodho!



Custodian Guardian ngajak kafir gabung ing Gathering!  
Guest sing digawe nawakake iki: Dadi a 'Supporter' lan miwiti Gathering.

**utawa** dadi a 'Volunteer' lan nyebar Message kita.

**utawa** Nggawe sumbangan.



PO Box 662 mbudidaya Hills 3802 Vic Australia



Westpac ( Australia) Acc. ora. 033-186 282018

Dana sing digunakake kanggo martakaké lan ngleksanakake kita 'Vision' lan kita 'Mission'.

utawa ngenteni, kanggo ala, profiteering, polusi, numpes Sampeyan lan wong sing cedhak.

1000 kang taun sing teka menyang mburi!



**DADIO APIK Punish (Kandhang) Ala!**

**panyengkuyung** > pengunjung: The 3rd Gathering saka sasi nampani pengunjung sing sumpah dadi Supporter a. **Panyengkuyung** ono minangka wali custodian (**Jeneng 1st**) . Wong saiki bisa nyalonake lan swara.

**panyengkuyung** > custodian Guardian (**CG**) . CG milih panitia (**Klan**) 14 pinituwa (7 HE, 7 SHE) maksimum kanggo mbukak Gathering. CG kang (**Nekani**) reelect (**Ing Fun Day saka Minggu 2 Mercury sasi ing Gathering lokal**) ing rahasia-kertu suoro minimal 1 Sepuh (**Kanggo 1 taun**) nganti maksimal 14 pinituwa (**7\_7 aturan ditrapake**) . A Gathering anyar bisa milih pinituwa sembarang Day Fun sing ngawula nganti Pemilu tembung sabanjure. **CATETANI!** Sembarang saiki CG bisa nyalonake ...

**CG** ngupaya, banjur gain lan aplikasi kawruh liwat, 'Sinau & Mulang'. Saka andharan kanggo ngaben. Padha Surf website UCG kanggo info anyar lan ngagengaken wong kanggo nglakoni. Padha ndhukung masyarakat 'Education Free' lan nentang pendidikan elitist. Padha pass ing pengalaman urip liwat Knowledge Kakontinuan.

**CG** milih ing kabeh pemilu pemerintah. Padha ndhukung 'Klan' wiyar calon. Padha ndhukung lan aktif melu ing masyarakat lokal. Padha nggabungake organisasi (**Commercial, Komunitas, Pendidikan, Leisure, Trade, Politik, Professional, ..**) nyalonake kanggo kabeh komite dhuwur. Supaya padha bisa pengaruhe sing operasi, nggawa wong-wong mau ing baris karo 'Hukum giver Manifest'.

**CG** netepake masyarakat roto, diduweni, ora-kanggo-MediaWiki (**Cron**) organisasi. Padha nggunakake, mbukak lan ngumumake wong.

kanggo **CG** ing **Gathering** ora mung agama njaluk bebarengan nanging uga wis socializing: Pray, ngrembug, chatting, ngguyu, tari, muter, mangan, ngombe (**Non alkohol**) , Sing, Atmosfer. partisipasi aktif ndadékaké kanggo experienes.

(Ndeleng Gathering, 1 Church) (ndeleng Klan, 7 Suku) (ndeleng Mulai, 1 PITADOS)

. Panyengkuyung sing werna, saka wong-wong mau ing wit kulawarga UCG mundak akeh.

**panyengkuyung milih 14 pinituwa ( 7 HE 7 SHE)**

**pinituwa wangun Klan Klan milih 2 (1 HE 1 SHE) Custodian Zenturion Custodian**

**Zenturion dadi anggota saka UCG Custodian Zenturion milih 14 custodian**

**Praytorian ( 7 HE 7 SHE)**

**custodian Praytorian wangun Orackle Orackle milih 1 magang CG**

**Proclaimer ( HE utawa SHE)**

magang CG Proclaimer milih 1 **CG Proclaimer ( HE utawa SHE)**

**CG Proclaimer punika Guardian saka Hukum giver Manifest !**

**custodian Zenturion**

Saben 3 taun ing Fun Day minggu 4 Mercury sasi. Ing Klan milih ing 1<sup>st</sup> kepungkur kirim rahasia kertu suoro 2 Custodian Zenturion (1 HE, 1 SHE

). Wong karo paling votes wis kapilih. Kapilih C. Zenturion wis nggawe Statement **Bebener. Banjur dadi anggota \* saka UCG1.**

A Gathering anyar ing iku 2 ketemu Klan milih C. Zenturion sing ngawula nganti pamilihan punika malih sabanjuré.

\* ndeleng Klan, 7 Suku

Ian kapilih **C-Zenturion** wis Tomake a **Bebener-Statement**

**Statement bebener**

Oh banget kabeh kuwoso 1 & mung **1GOD** . Sing loro HE & SHE. Ingkang Universe paling ayu. **seksi:**

paling asor setya custodian-wali (Jeneng 1st) . Kapilih Custodian-Zenturion dening pinituwa ing (Jeneng) Gathering.

**negara temen-temen:**

Aku bakal ngewangi **1GOD**, ing Panyengkuyung saka **1FAITH**, Universe Custodian biyung & masyarakat lokal.

Sing aku ora utawa diwanti-wanti wong Kill, Rape, Wayang utawa molest child-, utawa dilindhungi sapa sing nindakake. Jaga integritas **1GOD'S** pesen anyar ing Law giver Manifest.

Minangka Custodian Zenturion 7 tindak tanduk 'sing nuntun aku:

Ora mbayar panganiaya panganiaya \*

Mirsani supaya minangka kanggo dadi weruh saka tindak tanduk anti-sosial & anti-habitat Protest ketidakadilan, amorality, & lingkungan-vandalisme konflik Mutusake masalah liwat Assessment, ngrungokake & diskusi sosialisasi, familiarize dhewe karo kabeh beda kelompok ing masyarakat kita

Nganggo munggah kanggo apa tengen

Ngadeg munggah kanggo unfairly nyerang, disadvantaged, banget & mlarat Kanggo

Kamulyan saka **1GOD & Good** manungsa

**Muga 1 Allah dadi Seksi lan Judge**

\* Yen persuasion gagal. dhiri nganggo gegaman wis diijini.

Dishonoring a 'Bebener Statement' ndadékaké menyang pembatalan saka anggota

Banning saka kabeh klumpukan. Shunning dening Panyengkuyung. Yen dishonoring ana kang mirip pidana tuntutan bakal dikabari.

---

Sawisé kapilih lan dadi anggota saka Universe biyung Custodian ing Zenturion Custodian urip, tumindak dening **7 Tindak tanduk**.

---

**C. Zenturion** sing pamimpin kapilih makili Gathering kanggo masyarakat lokal, pamaréntah lokal (**Shire**) . Padha uga liase karo Orackle Provinsi. **pemimpin iki hasrat babagan 1 Allah 1 PITADOS 1 Church**. Padha setya ing waé ndasari Gréja 1 nyebar saka **1 Sang Yehuwah: s Message paling anyar (Hukum giver Manifest)** aplikasi lan pangayoman sawijining. Padha mimpin dening wedhi, sopan, contone profesional, gambar netepake, disiplin, andhap lan ono.

A tugas tombol kanggo komunikasi, ningkataké pangerten sambungan saka UCG waé kanthi ngembangaké, penerapan Sastranegara kuat kanggo obah ing Gathering ing arah saka sesanti sambungan. **gol**

karo areset wektu baris. **1 Sang Yehuwah: s Message paling anyar (Hukum giver Manifest)**  
wis nyebar liwat Education Free, sekolah Government nggunakake 1<sup>st</sup>  
Sinau lan banjur Mulang lan klumpukan.

Sak tembung 3 Year C. Zenturion kang bisa dadi perlu kanggo milih 'Custodian  
Praytorian' menyang Oracklein 1<sup>st</sup> sasi kertu suoro rahasia kirim (**7\_7 aturan ditrapake**) .  
A C. Zenturion wis milih. **2 C. Zenturions tetep ing tutul karo C. Praytorians saka**  
Orackle.

Kanthi C. Praytorianposition anyar C. Zenturion uga nyalonake utawa nyalonake liyane C.  
Zenturion utawa mung swara. Ing cilik saka pamilihan punika malih C. Praytorian C. Zenturion  
uga mung milih utawa apa karo posisi anyar nggawe mungsuh. **Saka 2 C. Zenturions saka**  
Gathering 1 bisa dadi C. Praytorian.

custodian Praytorian (**CP**) wis dipilih déning C. Zenturions Provinsi sing. C. Praytorian 7  
HE, 7 SHE (**14**) sing kapilih kanggo mangsa jabatan saka 7 taun ing Fun Day saka  
Minggu 4 Mars sasi dening C. Zenturion Provinsi ing 1<sup>st</sup> sasi kertu suoro kirim rahasia. Ing  
14 CP mbentuk panitia Orackle. Iku deliberates ing Oratory.

Punapa Praytorianneed Custodian ngganti. A panggantos wis kapilih kanggo  
ngawula liyane saka istilah 7 taun.

**CP** sing pamimpin kapilih makili **1 Allah 1 PITADOS 1 Church Universe biyung**  
Custodian kanggo Provinsi lan Pamaréntah Provinsi. pemimpin iki hasrat, setya  
tujuan ndasari saka UCG nyebar saka **1 Sang Yehuwah: s Message paling anyar (Hukum**  
**giver Manifest)** aplikasi lan pangayoman sawijining.

Padha mimpin dening wedhi sopan, contone profesional nuduhake disiplin,  
netepake, andhap lan ono.

A tugas tumbol kanggo komunikasi, ningkataké pangerten sambungan saka  
maksud UCG. Miturut ngembangaken, penerapan Sastranegara kuat kanggo obah Gréja  
1 lan Provinsi arah sesanti sambungan. Gol karo baris wektu sing disetel. **1 Sang**  
**Yehuwah: s Message paling anyar (Hukum giver Manifest)** wis nyebar liwat sekolah Public  
lan lobbying the- Government Provincial.

Saben C. Praytorian urip dening 7 tindak tanduk saka C. Zenturion. CP tetep ing tutul  
karo C. Zenturion lan Gathering asli.

**SHE C.** Praytorian makili kapentingan SHE minangka saben **1 Allah kang desain:**  
**SHE punika Basa, carer, Mitulungi.**

**HE C.** Praytorian makili kapentingan HE minangka saben **1 Allah kang desain:**  
**HE punika Rama, Provider, Protector.**

C. Praytorian kasurung komunitas Provinsi lan Pamaréntah Provinsi manggon dening **1 Allah 'S:** Desain ~ rasis-Integrity ~ Hukum giver Manifest ~ non panganiaya ~ non MediaWiki ~ 7 Suku ~ Destiny manungsa kang (**Papan eksplorasi lan papan kolonisasi**) .

C. Praytorian ningkataké: perwakilan witjaksono **HE lan SHE** ing panitia kang ~ pungkasan hereditary lan Harapan Politik ~ ngganti kapitalisme lan komunisme karo '**cron 'Lan' wmw**' ~ ngganti tanggalan pagan karo CG New-Age wektu-Manajemen ~ Ngganti: ketidakadilan karo nemokake bebener ', ora hakim, ukuman prentah lan papan pemulihan

~ kobong domestik domestik lan non saka dung, kayu, batu bara, gas, lenga lan uranium kanggo masak, dadi panas lan daya karo cara non kobong ~ panganiaya karo urip ing 'Harmony' karo wong, kéwan lan lingkungan ~ nasibe: papan eksplorasi, papan kolonisasi.

C. Praytorian tetep ing tutul karo C. Zenturion lan Gathering padha teka saka. Saben 'Shire Day' (**N-Ing-m**) padha ngunjungi Gathering iki.

## Orackle

The '**UCG**' panitia kanggo saben 'Province' diarani '**Orackle**'. Iki Orackle saka 14 C. Praytorians 7 kapilih tahunan (**Minggu 4 Mars sasi**) dening 'C. Zenturions' nggunakake **7\_7** aturan (**7 HE lan 7 SHE**) . CP bisa reelected kaping Unlimited. A CP kudu ngganti. A panggantos wis kapilih njabat dumugi ing Pemilu sabanjuré.

Sing 7 '**Orackle**', 1 ing saben provinsi. Saben Orackle panggonan patemon dhewe ing 'Oratory'. The Orackle meets ing 3 Chambers, ing 'SHE-Boudoir', ing HE-Retreat 'lan' **FAITH- Sanctum** '.

**7 SHE C.** Praytorians ketemu watara Tabel Heptagon ing '**She-Boudoir**'. **7 HE C.** Praytorians ketemu watara Tabel Heptagon ing 'He-Retreat'. A ketemu peserta saka 7 Panjenenganipun CP lan 7 Dheweke CP dianakaké sak Tabel Heptagon (**1 HE, 1 SHE ing saben sisih**) ing 'Iman-Sanctum'.

**Wigati!** The 'Custodian Guardian Proclaimer' ora rawuh sembarang Orackle ketemu. **2 (HE lan SHE)** 'Magang CG Proclaimer'

**(ACGP) liaise antarane Orackle lan Custodian Guardian Proclaimer (CGP) .**

The Orackle meets 14 kaping taun **(1 sasi)** , 15 kaping ing Taun Quattro. On Paskah rencana 1 taun wis ngrumusaken, ing Quattro Paskah rencana 4 taun.

The Orackle kapérang 7 Responsibilities antarane 7 **1He, 1SHE** tim.

**Tanggung jawabe:** Manajemen lan Administrasi ~ governance Provinsi ~ Worship ~ Liase karo klumpukan ~ Umpiring ~ eksplorasi Space, koloni ~ ACGP **(HE, SHE)** liaise karo CG Proclaimer.

**pakaryan Orackle:** Ngleksanakake 'Hukum giver Manifest' lan Mission ~ Elect 'Magang Guardian Proclaimer' **(1 HE 1 SHE)** sing liaise karo 'Custodian Guardian Proclaimer' ~

Setel taun pamilihan punika malih kanggo Zenturions lan Praytorians ~ Liaise karo 'klumpukan' liwat Zenturions **(Rawuh klumpukan beda)** ~

Tansah dhaptar: 'klumpukan', 'Shuns', 'cron' .. ~ Terus 'Kampanye', terus 'Man' taunan ~

Aktif ndhukung 'Space Kolonialisasi' ~ Netepake lan roto 'Kabeh Media' ~

Stand Up kanggo Korupsi, Injustice, laku lan panganiaya ~ Jaga laporan Environment 'Polluters', wis padha daya ~

Ngilangke pribadi perusahaan, globalisasi, Wektu, kredit ~ Ngilangke Elitism, keuntungan Unearned, Wealth-apartheid ~

Punish ala ngendi, kapan unceasing ~ Liaise karo pamaréntah provinsi ...

**Wigati!** ing **Orackle** ora bisa ngleksanakake tumindak sing contravenes ing **Hukum giver Manifest** . **kampanye** digunakake kanggo ngleksanakake **1 Sang Yehuwah: s pesen anyar!**

UCG Kampanye nggunakake Hukum giver Manifest minangka panuntun kanggo extract tema lingkungan, moral lan sosial kaadilan. A tema dipilih ngoyak karo kabeh wong, wani, netepake lan ono sing bisa Apadene.



Universe Custodian biyung Kampanye sing inisiatif ordained Kurupati co- kanggo entuk owah-owahan sosial needed. Iku gaweyan kanggo mobilize wong nggawa babagan owahan non kasar arah.

## Support our Campaigns

**Shunning** punika kegiatan Custodian Guardian lan tugas. Shunlists menehi katrangan apa apa yen ana ancaman kanggo manungsa, moral, masyarakat utawa lingkungan. Shunning ora mung masalah moral nanging tugas sipil!

Shunning liya Nyingkiri, mboten midhangetaken, ngawan kang non prewangan **(Non kasar)** . Kasurung Family and Friends kanggo nglakoni. Shunning ditrapake kanggo kelompok, individu lan organisasi. Entails ora socializing, sinau, dagang utawa nggarap wong.

### Apa Moral lan Civil Panjenengan tugas: **Shun !!!**

Saben Orackle milih 2 **Apprentice CG Praytorians ( 1HE, 1SHE)** . New ACGP sing kapilih kanggo 1 taun. Yen anggota urip dadi reelected.

Ioro-lorone **(HE, SHE)** ACGP operate, martakaké mediacenter administrasi kang. Padha martakaké 'Hukum giver Manifest, nerbitaké:' Worship **(Guide Prayer CG)** , CG Kamus, CG Lexica, Panuntun liyane, ... Padha nerbitaké 'Orackle' media-Rilis. Padha mbukak warta lan informasi mediacenter provinsi.



Kabeh Media minangka bagéyan terpadu penting saka Universe administrasi biyung Custodian. Iku tansah panyengkuyung, anggota lan umum informed. 'CG ALL Media' wis 3 bagean: Info, Kawruh Leisure. Iku Penyetor pendidikan umum free karo, aids sinau, topik sinau lan proyèk sinau. Iku warns ancaman sinau. Kabeh Media 7 provin-mastheads cial.

**1 Allah** digawe ing Universe fisik **(Gulung 1 Yakin 2)** . **1GOD** kepengin manungsa Multiply, ngereh papan lan dadi custodians Universe fisik. panuntun dhumateng sumber Universe Custodian biyung



lan hukum kanggo papan eksplorasi, papan kolonisasi. Nalika Province wiwit koloni Orackle sing dikirim 1 HE, 1 Dheweke Custodian Guardian bebarengan kanggo pembinaan spiritual.



Nalika Custodian Guardian Proclaimer anyar (CGP) perlu. Ing HE, SHE ACGP saka 7 Orackle milih ing 1<sup>st</sup> kepungkur kirim rahasia kertu suoro anyar 'CGP' (HE utawa SHE). Custodian Guardian Proclaimer kapilih dadi anggota gesang 1 Allah 1 PITADOS 1 Church Universe Custodian biyung. A pantes mental 'CGP' diganti.

The CGP mratelakaken lan pengawal 'ing Hukum giver Manifest ' 1 Allah kang pesen anyar sing bisa nggantèkaké kabèh sadurungé. Liaises karo 7 Orackle liwat ACGP. The CGP bisa nolak ACGP a. The Orackle cocog kudu milih ACGP liyane. The CGP ora rawuh samubarang Orackle.

## Keanggotaan

Ana 3 jinis anggota

anggota lan individu 'ing Gathering. anggota A

Gathering karo UCG

anggota lan individu 'saka Universe Custodian biyung

### anggota lan individu 'ing Gathering a

Individu ngunjungi Gathering punika Supporter potensial. A Porter Sup- nekani lan Agencies ing Gathering dikenali minangka anggota saka Gathering sing panyengkuyung sing ono minangka 'Custodian Guardian (1<sup>st</sup> jeneng) .

### anggota Gathering karo U. CG

Panyengkuyung milih Komite a (7\_7 Aturan) saka pinituwa dikenal minangka Klan.

Ing Klan milih 2 pinituwa (1 HE, 1 SHE) dadi Custodian Zenturion sing makili Gathering karo Universe Custodian

## Biyung. A Klan banjur dikirim Aplikasi Anggota sawijining UCG

UCG welcome Zenturion Custodian lan nambah Gathering kanggo Register sing.

Gathering saiki bisa nggunakake kabeh kasedhiya ing website: [www.universecustodianguardians.org](http://www.universecustodianguardians.org). Gathering uga bisa mundhakaken dana (**Ora kredit**) 90% nang karo Gathering 10% sing diterusake menyang Universe administrasi biyung Custodian.

Keanggotaan bisa revoked yen ing nerbitake saka Hukum giver Manifest. Sembarang nerbitake bakal nyelidiki lan urusan karo.

## anggota lan individu 'saka UCG

Individu wis dadi 'Supporter' saka Gathering. A Supporter banjur nominates (utawa wis nominasi) bisa kapilih 'Sepuh' menyang 'Klan' \* panitia klumpukan '. Sepuh kapilih uga nyalonake dadi 'Custodian Zenturion'. CZ kapilih ndadekake 'statement Bebener sekseni dening Klan. Ing Klan banjur forwards aplikasi anggota kanggo Registry UCG.

\* ndeleng Klan, 7 Suku

Anggota uga nyalonake bisa kapilih kanggo 'Custodian Praytorian' lan gabung Orackle (**Panitia UCG**) . Yen ana sing mbukak Orackle milih lan 'Magang Custodian Guardian Proclaimer' sing saiki anggota urip. Nalika ana bukaan kabeh 7 Orackle milih 1 (**HE utawa SHE**) saka magang dadi 'CG Proclaimer'.

**'Cathetan!** Anggota Individu saka UCG, ora bisa nampa bebungah kehormatan, hadiah utawa judhul. Padha ora bisa kapilih utawa diangkat marang jinis Government. Yen takon padha bisa menehi unrewarded maringi pitutur. Yen padha dadi bagéan saka Pemerintah padha ngeculke anggota sing

UCG lan tau bisa ngranggeh iku.

## kerja Komite UCG.

Nalika saklompok wong njaluk bebarengan padha katon kanggo Kepemimpinan. Kepemimpinan siji tirani. Kepemimpinan dening panitia iku padha. Kepemimpinan dening panitia wis diandharaké déning Universe biyung Custodian.

A 7\_7 Aturan ditrapake kanggo Universe Custodian Guardian 'Klan', 'Oracke' pemilihan panitia. Kabeh pemilihan dening kertu suoro rahasia. Wong karo paling votes wis kapilih. Banjur wong karo dhuwur- kapindho iku ... nganti panitia wis kapilih.

Panitia pepak uga kalebu minimal 1 utawa luwih

nganti dadi panitia lengkap 7 HE lan 7 SHE (14) . Panitia pepak uga kalebu samubarang kombinasi HE, SHE nanging ora luwih saka 7 HE utawa 7 SHE. Eg 8 HE, 6 SHE salah ana bisa ora luwih saka 7 HE. Apa Komite-anggota kudu manggonke maneh. wong liya kudu bisa kapilih kanggo ngawula liyane istilah.

A panitia lengkap seng di pengeni. 1 kapilih wis apa kabeh 14 pakaryan.  
14 kapilih nuduhake workload roto-roto.

# 1Church

Universe  
Custodian  
Guardians



Welcome to the wonderful world of worshipping 1GOD

**1 Church administrator 1FAITH lan 1 Allah kang pesen anyar: ' Hukum giver Manifest '!**  
1 Gereja 7 sawijining kapilih Orackle.  
1 ing saben Province.

Akhir